
INTERPELLATIE  HUISBRAND JOS NUYTSDREEF 

 

Op 21 november deed zich een woningbrand voor in de Jos Nuytsdreef. 

In deze straat zijn momenteel wegenwerken aan de gang. Door deze wegenwerken had de 

brandweer blijkbaar problemen om de aansluitpunten van het water te vinden. Dit  werd 

veroorzaakt omdat er door de wegwerkzaamheden grondverzet was ter hoogte van de bermen 

en dat de palen die de ondergrondse hydranten aangeven tijdelijk waren weggehaald. 

 

We zullen allemaal wel het krantenbericht gelezen hebben hierover. Ik ben zelf met de 

buurtbewoners gaan praten om me van de werkelijke toedracht van de zaak te vergewissen. 

 

Men kan in deze de brandweer niets verwijten, daar zij tijdig ter plaatse was en bovendien 

langs 2 kanten brandweerwagens werden ingezet. Ook bleken de bewoners niet thuis zodat de 

brand al enige tijd smeulde. De aannemer die momenteel daar  in de straat aan het werk is, 

verleende de nodige medewerking. 

 

M.i. betreft dit een spijtige samenloop van omstandigheden. Echter, in de nabije toekomst zijn 

er nog meerdere werken van deze aard voorzien. Daarbij is het niet altijd mogelijk om zich 

langs verschillende kanten een toegangsweg te banen. Er bevinden zich nl nogal wat 

doodlopende straten in deze buurt.  

Onze vraag is : welke maatregelen men gaat en kan nemen opdat deze situatie (of erger) in de 

toekomst vermeden kan worden. Hoe gaat men panden bereikbaar houden voor de 

verschillende hulpdiensten en dan in het bijzonder in de doodlopende straten ? 

Wie dient de toestand ter plaatse op te volgen en wie draagt de verantwoordelijkheid in deze ? 

 

Dank U. 

 

Mieke Michiels 

 

 

 REACTIE :  

 

De voorzitter/burgemeester vond het onderwerp van de interpellatie gegrond. Men dient de 

nodige bezorgdheid aan de dag te leggen in deze. 

Er zal worden op toegezien dat de hulpdiensten de panden steeds kunnen bereiken indien 

nodig.  

De vorderingen van de werken en de toestand ter plaatse wordt door de mobiliteitsambtenaar 

+ wekelijks doorgegeven aan de hulpdiensten. De palen die de ondergrondse hydranten 

lokaliseren, dienen steeds aanwezig te zijn. Luc Aerts verwees naar vandalisme. Dit was 

volgens ons hier de oorzaak niet. Doch, wij denken dat de procedures  in de toekomst stipt 

opgevolgd zullen worden, mede dank zij onze interpellatie. Alle inwoners van onze gemeente 

moeten kunnen rekenen op de nodige hulpverlening, ongeacht eventuele wegenwerken. 

Onze burgemeester verklaarde nog dat de uiteindelijke verantwoordelijkheid bij hemzelf ligt. 


